

# Bestyrelsesmøde AAGS – Referat. 6. Maj 2024

Deltagende gæst: Pia fra Beierholm

## Indhold

Bestyrelsesmøde AAGS – Referat. 6. Maj 2024 .....	1
Godkendelse af referat og dagsorden .....	1
Nyt fra juniorudvalget .....	1
Nyt fra dressurudvalg .....	1
Nyt fra cafeteriaudvalget .....	1
Nyt fra Aktivitetsudvalget.....	1
Nyt fra fondsudvalget .....	2
Nyt fra regnskab .....	2
Nyt fra Grimbühler .....	2
Nyt fra DRF/D4 .....	2
Emner til drøftelse.....	2

## Godkendelse af referat og dagsorden

Godkendt.

## Nyt fra juniorudvalget

Juniorudvalget har tilbudt at lave kage til pinsestævnet, hvor fortjenesten går til klubben.

## Nyt fra springudvalg

-Ønske om flere holdere til spring. OK for dette.

-Indkøb af rosetter. Grundet et stort antal af gamle rosetter. (hvordan undgår vi ubrugte rosetter går til spilde?) - Det aftales at Kristine 88 laver et sæt retningslinjer for indkøb af rosetter. - Som udgangspunkt står hvert udvalg selv for indkøb af rosetter samt at få brugt gamle rosetter. - Der aftales at indkalde spring og dressurudvalg til et fælles møde herom. Dette indkalder udvalgs møderne selv til.

## Nyt fra dressurudvalg

-Der er forespurgt et aftenstævne d 20/6 (e-stævne).

-Vi mangler et dommerhus på udendørs banen til pinsestævnet. Måske låne af andre rideklubber, i nødstilfælde tages indendørs dommerhus ud hvis vejret bliver godt.

## Nyt fra cafeteriaudvalget

-Møde afholdes onsdag d. 8/5.

- Der aftales at kassebeholdning opgøres for hvert endt arrangement hvor cafeteriet er åbent, med formål at vide mere præcist hvor meget klubben tjener på cafeteriet.

## Nyt fra Aktivitetsudvalget

-Fremmøde af medlem fra aktivitetsudvalget som ytre bekymring. Ideerne, viljen og lysten er stor, men

effektivering og praktisk tid og tilrettelæggelse af store arrangementer er en udfordring. Som bestyrelse er vi glade for at blive gjort opmærksom på denne problematik og der aftales nyt møde med de voksne fra aktivitetsudvalget for at snakke om eventuelle løsninger og håndtag af denne så alle i udvalget er glade herved. Indtil da lægges hovederne i blød.

## Nyt fra fondsudvalget

- Ansøgning hos DIF/DGI om tilskud til bund er søgt.
- Udarbejdelse af liste over mulige fonde som kan søges, er under udarbejdelse.
- Grundet personlige årsager er udvalgets 1 ud af 2 medlemmer stoppet.
- Det aftales at dette udvalg tages op til revidering, da det at lave fondsansøgninger er en større og mere omfangsrig opgave en enkeltperson har mulighed for at udføre i fritiden.
- Fremadrettet er dette en bestyrelsesopgave.

## Nyt fra regnskab

- Beierholm, Pia Beierholm præsenterer bogføring af 1. kvartal.
- Positivt 1. kvartal.
- Ros for bibeholdelse af medlemstal samt lokaletilskud.

## Nyt fra Grimbühler

- Intet nyt.

## Nyt fra DRF/D4

- Distrikt møde d. 16/5 klubben laver pulled pork burgere og sælger.

## Emner til drøftelse

- Ridehusregler: Der indkøbes en ringklokke til hvert af ridehusene som der fremover skal benyttes når man skal ind i ridehuset, da flere af hestene kan blive bange.
- Bom dressur v J&J Dressage: Har givet svar at de gerne kommer til AAGS og afholder arrangement. Kristine88 har kontakten og aftaler tid og dato, info til klubbens medlemmer kommer snarest.
- Fri undervisning onsdag = OK.
- Regler for Undervisning u/medlemskab: Ikke medlem = 100kr pr gang. Medlem = 50kr pr gang eller 250kr pr måned.
- Indberetning af medlemstal skal gøres snart.
- Stilspring den 26. maj: program for dagen kommer snarest, bestyrelsens medlemmer står for dagens praktiske forløben, inkludere morgenmad + kaffe, frokost + sodavand, kaffe + kage. Ryttere får program snarest muligt.

### • Emner til næste gang:

- Bestyrelses opgaver:
- Sammenarbejdes aftale.
- Diverse koder Næste møde afholdes 9/6